
Zápisnica 

z Valného zhromaždenia Obecného urbariátu - pozemkového spoločenstva   

Lisková  konaného dňa 16. 3. 2024 

 

Program zasadnutia :     1. Prezentácia účastníkov  

                                       2. Privítanie, úvod 

                                       3. Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

                                       4. Správa o činnosti výboru urbariátu za r. 2023 

                                       5. Správa o činnosti LPS za r. 2023 

                                       6. Správa dozornej rady za r. 2023 

                                       7. Správa mandátovej komisie 

                                       8. Správa o finančnom hospodárení za r. 2023 

                                       9. Návrh rozpočtu na r. 2024 

                                      10. Návrh a schválenie podielov zo zisku z hospodárenia za r. 2023 

                                      11. Rôzne – diskusia 

                                      12. Návrh uznesenia – schválenie 

                                      13. Záver 

 

Po skončení prezentácie a usadení sa podielnikov v sále KD privítal a otvoril valné 

zhromaždenie predseda DR OUPS Lisková p. PaedDr. M. Šrobár. Prečítal program zasadnutia 

a zároveň vyzval podielnikov na jeho prípadné doplnenie. Pripomienky nemal nik, a tak dal 

hlasovať o prečítanom programe. Prítomní jednohlasne schválili program rokovania bez 

zmien. Po odhlasovaní programu nasledovala voľba členov do návrhovej a mandátovej 

komisie. Predseda DR p. PaedDr. M. Šrobár prečítal mená členov a dal hlasovať. Do 

návrhovej komisie boli zvolení Ing. M. Hradský, Ing. J. Dvorský, P. Mojš, do mandátovej 

komisie boli zvolení p. J. Adamčiaková, E. Žampová, P. Mojš. 

Po jednohlasnom zvolení členov do návrhovej a mandátovej komisie dostal slovo 

predseda OU PS  p. P. Mrva, ktorý prečítal podrobnú správu o činnosti výboru za r. 2023. 

Predseda informoval členov spoločenstva o dokončovacích prácach na urbárnom dome 

spojené s kolaudáciou, ďalej o prácach v lese spojené  s výsadbovou a pestovnou činnosťou 

stromčekov, vykonávanie prebierok do 50 r. a v neposlednom rade s ťažbou dreva. Predseda 

oboznámil podielnikov aj o ďalšej prac. činnosti, ktorá sa vykonávala počas roka, hovoril 

o údržbe ciest, odrážok, oplôtkov, spomenul aj vykonávanie protipož. hliadok v letných 

mesiacoch a o kontrolách les. stráže. Predseda informoval aj o vzniknutých škodách v lesných 

porastoch spôsobenými okrem kôrovca aj veternými a snehovými kalamitami, ale aj lesnou 

zverou. Ku koncu svojej správy predseda predniesol víziu do r. 2024 naďalej efektívne 

pokračovať pestovnej činnosti lesa, vybudovať zásobáreň protipožiarnej vody, osadiť bunku 

na protipožiarne náradie a udržovať zvážnice  na odvoz dreva opravou odrážok a dokončiť 

oddychové miesto v strede Jamníka na rodinné gulášové stretnutia.  



Predseda vyzval spoluvlastníkov na vysporiadanie si podielov, aby sme sa vyhli 

prevodu neprededených podielov na SPF. Na záver sa predseda poďakoval členom výboru 

a DR, p. Horvátovej, OLH Ing. Mišiakovi, p. JUDr. Jančimu, pracovníkom lesného 

a pozemkového úradu a všetkým, ktorí boli nápomocní nášmu spoločenstvu. V závere 

predseda poprial podielnikom veľa zdravia, pokoja a veľa úspechov do ďalších dní a ukončil 

svoju správu za r. 2023. Po predsedovi sa ujal slova  OLH  Ing. Miloš Mišiak, ktorý 

predniesol svoju správu o hospodárení v lese zameranú na ťažobné, pestovné a ochranné 

práce v našom urbáre. 

Ďalším bodom zasadnutia bola správa dozor. rady, ktorú predniesol predseda DR  

PaedDr. M. Šrobár. Predseda DR predniesol správu, v ktorej konštatoval, že dozorná rada, 

v zastúpení jej predsedu sa aktívne zúčastňovala na zasadnutiach výboru počas celého roka. 

Informoval, že nakladanie s finančnými prostriedkami za rok 2023 a evidencia je vedená 

prehľadne a zodpovedne. Dozorná rada odporúča valnému zhromaždeniu  schváliť správu o 

hospodárení a činnosti za r. 2023. 

Po predsedovi DR PaedDr. M. Šrobárovi dostala slovo predsedníčka mandátovej 

komisie, p. J. Adamčiaková, ktorá informovala o počte zúčastnených a prítomných členov na 

dnešnom Valnom zhromaždení a podala správu, že dnešné valné zhromaždenie konané dňa 

16. 3. 2024 je uznášania schopné.  

Po skončení prejavu predsedníčky mandátovej komisie dostal slovo podpredseda 

výboru p. Ing. O. Budiak, ktorý prečítal správu o finančnom hospodárení za r. 2023 a zároveň 

aj návrh rozpočtu na r. 2024. 

Po dočítaní správy o finančnom hospodárení si zobral slovo predsedajúci 

zhromaždenia a predseda DR p. PaedDr. M. Šrobár, ktorý na základe dobre hospodáriacich 

výsledkov za r. 2023 prečítal návrh na schválenie a vyplatenie dividend zo zisku. Navrhovaná 

suma 60 000 eur bola jednohlasne schválená 

V bode „Rôzne – diskusia“ vystúpili 3 členovia spoločenstva, ktorí diskutovali o ceste 

popod Liskovskú jaskyňu, o nelegálnom štrkovisku. Na otázky bolo zodpovedané predsedom 

DR a podpredsedom urbáru. 

Po skončení diskusie dostal slovo predseda návrhovej komisie p. Ing. M. Hradský, 

ktorý predniesol návrh uznesenia z valného zhromaždenia konaného dňa 16. 3. 2024. Po 

prečítaní návrhu dal predsedajúci zhromaždenia hlasovať o návrhu uznesenia, ktoré bolo 

jednohlasne prijaté. 

Po odprezentovaní posledného bodu z programu zasadnutia val. zhromaždenia 

poďakoval predsedajúci PaedDr. M. Šrobár členom za pokojný priebeh zhromaždenia a na 

koniec odovzdal slovo predsedovi OUPS p. Mrvovi. 

Predseda sa na záver ešte raz poďakoval členom spoločenstva za  účasť na valnom 

zhromaždení a poprial im  krásny zvyšok dňa a zaželal im dobrú chuť k jeleniemu gulášu, 

ktorý navaril p. D. Martoň, na ktorý mäso poskytlo PZ Likava – Choč. 

 

 

                                                                                                                 Lisková 16. 3. 2024 

Zapisovateľ:  Štefánia Horvátová  

Overovatelia zápisnice: Ing. Ondrej Budiak, Ľuboš Halička 


